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Zápis z 21. jednání Komise pro sport a volný čas 
dne 20. 6. 2016 

Přítomni: Ing. Vlastimil Forst, Leoš Chalupa, Bc. Jakub Mička, Ing. Radek Nedělka, 
DiS. Pavel Novotný, David Odvárka, David Sochor, Petr Staněk, Miroslav Stehno, 
Jana Svobodová, Ing. Petr Stoček, Bohumil Trávník, Mgr. Zdeňka Volavá 

Dále přítomni: Ing. Josef Klement – místostarosta, garant; Václav Košťál 

Omluveni: MUDr. Jan Mokříš, MUDr. Dagmar Vencálková 

1. Program jednání komise 

Předseda komise přivítal na jednání nového člena komise Bc. Jakuba Mičku, který v komisi nahradil 
p. Petra Kose. 

Usnesení 
Komise schvaluje program svého jednání dne 20. 6. 2016 v sokolovně Tělocvičné jednoty Sokol 
Žďár nad Sázavou. 

Hlasování: Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

2. Zhodnocení sportovní části akce Den Žďáru 2016 

Předseda a p. místostarosta poděkoval TJ Sokol Žďár nad Sázavou za bezplatné poskytnutí prostor 
hřiště za sokolovnou a spolupráci při organizaci sportovní část programu Dne Žďáru. Místostarosta 
zhodnotil kladně prezentaci žďárských sportovních oddílů přítomných na této akci. Předseda 
komise vysvětlil, že jediný zúčastněný mimožďárský sportovní oddíl byl Rugby Club Titáni Nové 
Město na Moravě, a to z důvodu volného prostoru na hřišti, protože o prezentaci projevil zájem 
menší počet žďárských sportovních oddílů. Ing. Stoček kladně zhodnotil první takovou spolupráci 
mezi městem a Sportovním klubem ledního hokeje Žďár nad Sázavou. 

3. Prohlídka sokolovny Tělocvičné jednoty Sokol Žďár nad Sázavou 

P. Jana Svobodová seznámila přítomné se stavem oprav a plánovaných oprav sokolovny Tělocvičné 
jednoty Sokol ve Žďáře nad Sázavou. Současné rekonstrukce v sokolovně platí žďárská jednota 
z vlastních prostředků, které získala z prodeje sokolovny ve Žďáře nad Sázavou 2 – Zámek. Česká 
obec sokolská ponechala tyto prostředky žďárské jednotě k opravě a údržbě této budovy a po 
dobu 10 let od prodeje sokolovny ve Žďáře 2 neposkytuje žďárské jednotě žádný příspěvek. 
V současnosti je v sokolovně nejpotřebnější opravou elektronistalace celé budovy, která je 
v havarijním stavu, připravuje se taková projektová dokumentace, která splní zákonem 
požadované únikové východy. 
 
Příští jednání se bude konat v pondělí 12. 9. 2016 v 16:30 h v zasedací místnosti rady města. 
 
Zapsal: Václav Košťál 
Dne: 20. 6. 2016 
Předseda sportovní komise: 


